
                                                 Zápis č. 2 
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448 
                                        ze dne 19. února 2013 
 
 
Přítomni: ing. Karásek, Plavec, Vosátka, ing. Hornych, Hovadová 
Předseda kontrolní komise SVJ: p.Hylmar 
 
Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem. 
 
Rekonstrukce stoupaček probíhá podle plánu. 
Tento týden by měla být rekonstrukce ukončená. 
Byla zaplacena zálohová faktura na 600 000,- Kč a následující měsíc 
se bude splácet podle splátkového kalendáře. 
 
Při rekonstrukci stoupaček se objevily nedostatky v uzemnění v bytových 
jádrech. 
Výbor SVJ si dal za úkol bytové jednotky obejít, zhodnotit stav kterých bytů se to 
týká a následně tyto nedostatky odstranit. 
 
Byla provedena reklamace 12. patra – oprava zadní pavlače - z důvodu špatného 
sklonu při odtékání vody. 
 
Jelikož se vyskytly problémy u domácích telefonů, bude provedena kontrola 
a závady budou co nejkratším termínu odstraněny. 
 
Před hlavním vchodem se plánuje nainstalovat osvětlení, výbor SVJ si dal 
za úkol oslovit firmy zabývající se touto činností. 
Na základě cenových nabídek bude vybrána firma, která toto osvětlení nainstaluje. 
  
Seznam dlužníků bude opět vyvěšen ve skříňce ve vestibulu u schránek. 
 
Další schůze  výboru SVJ je naplánována na termín 26. března od 18,30 hod. 
 
 
Zapsala: Lenka Hovadová 
 
 
 
 
  


